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Til stede: 

 

Stanley Wirak                                                 Styreleder  

Kristine Norheim Meinkøhn 

Vidar B. Sørensen 

Solveig Borgersen, vara for Sissel Vikse Falch 

 

Sidsel Haugen 

Torbjørn Sterri                       Daglig leder 

Tine Aasland                          Økonomisk controller, styresekretær 

    

Forfall: 

 

Sissel Vikse Falch 

Sendes også: 

 

Rådmann, vararepresentanter 

 

SAK NR 

 

BEHANDLET 

 

 

Innkalling styremøtet 

 

Innkalling ble gjort via Outlook-kalender. 

 

Det framkom ikke merknader til innkalling og dagsorden. 

 

 

 

113-19 

Informasjon fra rådmanns representant Sidsel Haugen vedrørende avvikling av SEKF 

 

Rådmannens representant informerte styret om avviklingsprosessen og dermed hvilke forhold som 

skal håndteres. 

• Endelig avviklingsregnskap skal være komplett og endelig. Administrasjonen bes gi muntlig 

orientering eller notat til styret vedørende status på fordringer, forpliktelser, tvister 

foretaket er involvert i. Disse bør forsøkes lukket til årsskiftet. 

• Kontrollere tinglysningsforhold/avtaler/annet som kan være registrert i SEKFs org.nr som 

må ryddes opp i. Styrerepresentant Kristine Meinkøhn poengterte at alle kjøp av eiendom 

som tinglyses gjøres i Sandnes kommunes org.nr, så tinglysning fra SEKFs virke bør være 

uproblematisk. Det anses heller ikke å være et juridisk problem da SEKF og Sandnes 

kommune er samme juridiske enhet. Men, hun poengterte at det kan være litt kronglete å 

gjøre om på ting ifht Kartverket. 

• Daglig leder informerte om forståelse av at SEKFs fond skal videreføres i ny kommune. 

Styret var enig i dette og det er også forståelsen hos rådmann. 

• Det ble delt ut arbeidsplan for avviklingen som et intern arbeidsnotat. 

• Eget agendapunkt vedrørende avvikling legges inn i kommende styremøter. 

 

Det ble ikke fattet vedtak i saken.  



 

 


